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Protokoll	fört	vid	styrelsemöte	för	Jönköpings	Flygklubb	2013‐04‐08	
Närvarande: Krister Sjökvist, Rolf Beckius, Ingrid Svalander, Mikael Johansson, Hans Nilsson, Mikael 

Zagerholm. 

Förhinder:  

Patrik André, Bo Wretmo, Daniel Sonnerfjord 

 

1.  Öppnande 

Mikael Zagerholm hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat. 

2. Dagordning 

Dagordningen godkändes.  

Föregående protokoll.  

Samtliga punkter kvarstår. 

Inkommen post 

Ytterligare mail med klagomål har inkommit från Lennart Oldén, Jönköpings kommun, på 

grund av synpunkter från Gunnar Petterson.  

Alltså ingen förändring mot tidigare. 

 

Ekonomi  – rapport från kassören 

 

Ställning per sista mars. 

Bolaget:  Kassa  363 tkr,  resultat 1 tkr.  

Klubben:  Kassa 752 tkr.  Resultatet är 65 tkr.  

 

Flygtider: 

21 KIK, totalt under året 30 timmar 

10 VAS, totalt under året 17 timmar 

 

Fortfarande saknas en del inbetalningar (ca 15 personer). Inbokning i MyWebLog är ej möjligt 

om man inte betalat. 

Bokslut 2012 gav ett positivt resultat på 14 kkr.  
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3. Tekniskt – Rapport från flygplansansvariga.  

KIK är tillbaka efter motorrenovering (cylinderbyte). Kostnad ca 10 kkr + arbete 

 

VAS har besiktigats nyligen. 

 

4. Flygskolan  

Inget nytt att rapportera. Teori pågår. 

Registrering av flygskola ändras, ny beteckning ATO. En övergångsperiod finns på 2 år. 

Nya certifikatsregler skall införas senast 2015 (EU‐regler). I Sverige skall senast 8/4 2015 

dessa vara införda. Möjlighet till certifikat till lägre kostnad troligtvis. 

 

5.  Övriga frågor 

 

 

AB:t: Preliminärbeslut är att avveckla AB:t. Slutligt beslut nästkommande möte. 

 

Fågelskådarna kommer att ha en fågelskådarhelg samtidigt som Visingsö Fly in. Ingrid har 

kontaktat dem via hemsidan, kontaktar vidare på annat sätt dessutom. 

 

Avrostning och städdag 21/4.  Kl 10:00‐17:00. Mikael Z informerar via my weblog mail. 

Grus beställs till planen utanför klubbstugan: Ansv Krister. 

Avtal tecknas mellan JKP Flygklubb och Isa ang möjlighet för klubben hyra IDG. Ansv Krister. 

Mail skickas om möjligheter boka IDG: Ansv Mikael Z. 

 

Klubbens 80‐jubileum. Segelflygklubben anordnar ingen egen, samordnas lämpligen.  

Mikael Z skickar ut mailförfrågan om intresserade av att anordna fest.  

6. Övriga frågor: Framtidsfrågor 

Tidigare möte formulerade ett antal fokusområden: Medlemskapet, Klubbfaciliteterna 

(Hangar och klubblokaler) Flygplansflottan, Flygskolan, PR och Visingsö.  Enligt tidigare möte: 

Daniel tar fram underlag till en lista och skickar ut. 

 

För att komma vidare beslutades sondera intresse för deltagande i följande kommiteér: PR, 

byggnad, aktiviteter. Mikael mailar. 

Dessutom förfrågan om deltagande i en engångskommite för 80‐årsfesten. 
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Nedanstående är några inputs/utkast till ideer för vidare funderingar i kommiteérna: 

Flygplansflottan: Ambition att byta KIK‐en och VAS inom 3 år. Förnya inom x antal år. 

 

Lokaler:  

Uppgradering lokalerna inom 3 år (invändigt och utvändigt) 

Samarbete med segelflygklubben om vår gemensamma klubblokal. Rolf B kontaktar 

segelflygklubben om deras visioner. 

 

Flygskolan: 

 

PR: 

 

7. Kommande möte 

Nästa möte  13/5. 

 

 

8. Mötet avslutades 

 

 

Vid protokollet 

 

 

Justeras: 

Hans Nilsson  Mikael Zagerholm 
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Öppna aktiviteter  

  Aktuella aktiviteter   

Bosse  Kontaktar Isa A och Mikael Å ang arbetspliktsschemat  Kvarstår 8/4 

Isa A och Mikael 

Åsliden 

Tar fram arbetslistor och sätter upp dem på anslagstavlan  Kvastår 8/4 

Hans Nilsson  Uppdaterar hemsidan  Pågår 8/4 

Micke Z  Kontaktar fritidsnämnden ang stöd till Visingsö  Kvarstår 8/4 

Patrik o Ingrid  Efter nyår: Skriver brev till kringliggande klubbar ang stöd till 

Visingsö 

Kvarstår 8/4 

Ingrid  Hänger ut en jacka till allmän beskådan och försäljning.   Kvarstår 8/4 

Ingrid  Registrerar medlemmar i flygsportförbundets register  Kvarstår 8/4 

  Tidigare aktiviteter  Utförd 

Ingrid  Bjuder in till årsmötet via pappersutskick  klart 

Bosse  Kontaktar EAA (vem?) angående stöd för Visingsö   

Rolf  Påminnelse ang. landningskort på myweblog när det blir 

aktuellt. 

Klart 

     

     

     

 


